
 
 

 
 

Outlines 
 

Hold bag at 90° angle and touch tip to surface.  Squeeze at starting point so that icing sticks to surface.  
Now, raise the tip slightly and continue to squeeze.  The icing will flow out of the tip while you direct it 
along surface.  To end an outline, touch tip back to surface, stop squeezing and pull away.  To smooth 
icing:  After outlining and filling in area with icing, pat smooth using finger dipped in cornstarch. 
 
  



 
 

 
 

Contours 
 

Tenir le sac à un angle de 90º et appliquer la douille sur la surface. Presser le sac pour que le glaçage 
adhère au point de départ. Relever légèrement la douille et, tout en continuant à presser le sac, guider 
la douille le long de la surface. Pour finir un contour, appliquer la douille sur la surface, cesser toute 
pression et relever la douille. Pour lisser le glaçage : Après avoir tracé le contour et l’avoir rempli, 
tapoter le glaçage du bout du doigt enduit d’amidon de maïs. 


